
                                      PROTOKÓŁ NR  XXX/2009 
z Sesji Rady Gminy Popów odbytej w dniu   29  października 2009 roku  w sali 
konferencyjnej  Urzędu Gminy Popów

W Sesji  uczestniczyli:
Radni wg załączonej listy obecności  - 14
Sołtysi wg załączonej listy obecności – 17
Wójt gminy  Bolesław Świtała
Sekretarz Gminy Teresa Buchlińska
Skarbnik Gminy Paweł Hanus
Sekretarz KS Kingway Popów – Andrzej Zatoń
Pracownicy Urzędu Gminy – Konieczny Wojciech, Paweł Łacny,
Marcin Zomerfeld
Radca Prawny – Tomasz Głębocki
Mieszkańcy wsi Popów ul. Wieluńska

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie jej prawomocności
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad Sesji
3. Przyjęcie protokółu  z poprzedniej Sesji
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków
5. Sprawozdanie Wójta Gminy  z działalności  między sesyjnej
6. Informacja  o oświadczeniach majątkowych radnych za 2008 rok.
7. Informacja z działalności Klubu Sportowego „Kingway Popów”.
8. Informacja z przebiegu prac  związanych z procedurą uchwalania planu 

zagospodarowania przestrzennego.
9. Przedstawienie opinii RIO o sprawozdaniu  z wykonania  budżetu za I półrocze 2009 r.
10. Dyskusja
11. Wolne wnioski i zapytania
12. Podjęcie uchwał:
      – w sprawie: przyjęcia projektów herbu, flagi, baneru i pieczęci gminy   Popów

- w sprawie opłaty miejscowej
- w sprawie: pomocy finansowej  dla Powiatu Kłobuckiego
- przekazania środków z budżetu gminy do Wojewódzkiego Funduszu Wsparcia Policji 

w Katowic ach,
- w sprawie: zmian w budżecie  Gminy
- w sprawie: zmian  w GFOSiGW

13. Zamknięcie obrad XXX Sesji Rady Gminy

Przebieg posiedzenia: 

Przewodniczący Rady Gminy – Józef Macherzyński wypowiada słowa „ otwieram  XXX
Sesję Rady Gminy Popów . Stwierdzam, że dzisiejsze obrady są prawomocne , gdyż na 
ustawowy skład 15 radnych w Sesji bierze udział 14 radnych.-  Radny Zagrodnik Robert 
nieobecny  - usprawiedliwiony.
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Ad.2
 Przewodniczący Rady Gminy Józef Macherzyński  przedstawia proponowany porządek 
obrad Sesji . Wójt Gminy  Bolesław Świtała zgłasza wniosek , aby do pktu. 12 wprowadzić 
jeszcze jedną uchwałę  w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej 
Przewodniczący Rady Gminy Józef Macherzyński  przeprowadza głosowanie  w sprawie 
przyjęcia porządku obrad Sesji  ze zmianami.
Radni jednogłośnie głosują za przyjęciem  porządku sesji. Zatem porządek obrad sesji 
przedstawia się następująco.
1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie jej prawomocności
2 .Przyjęcie proponowanego porządku obrad sesji
3. Przyjęcie protokółu  z poprzedniej sesji 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków
5. Sprawozdanie Wójta Gminy  z działalności  między sesyjnej
6. Informacja  o oświadczeniach majątkowych radnych za 2008 rok.
7. Informacja z działalności Klubu Sportowego „Kingway Popów”.
.8 Informacja z przebiegu prac  związanych z procedurą uchwalania planu zagospodarowania 
przestrzennego.
9. Przedstawienie opinii RIO o sprawozdaniu  z wykonania  budżetu za I półrocze 2009 r.
10. Dyskusja
11. Wolne wnioski i zapytania
12. Podjęcie uchwał:
      – w sprawie: przyjęcia projektów herbu, flagi, baneru i pieczęci gminy   Popów

- w sprawie opłaty miejscowej
- w sprawie: pomocy finansowej  dla Powiatu Kłobuckiego
- przekazania środków z budżetu gminy do Wojewódzkiego Funduszu Wsparcia Policji 

w Katowic ach,
- w sprawie: zmian w budżecie  Gminy
- w sprawie: zmian  w GFOSiGW
- w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej

13. Zamknięcie obrad XXX Sesji Rady Gminy

Ad. 3
Na wniosek radnego Jakuba Deski  protokół z ostatniej sesji radni przyjęli bez czytania.

Ad. 4
Do komisji uchwał i wniosków radni zgłaszają następujące osoby:
1. Garbiec Teresa
2. Kasprzak Jerzy
3. Drabik Henryk

Zgłoszeni  kandydaci wyrażają zgodę  na pracę w komisji
Przewodniczący Rady gminy przeprowadza głosowanie w sprawie powołania komisji uchwał 
i wniosków
Radni jednogłośnie głosują za składem niniejszej komisji.
Ad. 5
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Wójt gminy Bolesław Świtała składa sprawozdanie z działalności w okresie miedzy 
sesyjnym. Wójt gminy mówi, że na poprzedniej sesji została podjęta uchwała  o funduszu 
sołeckim. Wszystkie rady sołeckie składały do końca września wnioski o sfinansowanie 
zadania ,które należało by wykonać na ich terenie . Aby taki wniosek był złożony musi odbyć 
się zebranie sołeckie , na którym podejmuje się decyzję,  jakie zadanie należałoby wykonać. 
Wójt po zaakceptowaniu wniosku przyznaje środki na wykonanie zadania. Wójt gminy 
uczestniczył również w spotkaniu , jakie odbyło się w Starostwie Powiatowym , Poruszane 
były tam sprawy Policji. Uzgodniono ,że w każdym urzędzie będą wyłożone skrzynki , aby 
wypowiadać się na temat pracy policji  a zwłaszcza swoich dzielnicowych, omawiano na nim 
również sprawy Zarządzania Kryzysowego w Powiecie oraz służby zdrowia. był również na 
spotkaniu ZBOWID-u.
Wójt uczestniczył w posiedzeniu klubu Burmistrzów i Wójtów .Tematem tego spotkania była 
sprawa  wykorzystania środków z Subregionu Północnego  na położenie światłowodu . 
Gmina Popów weszła w ten program i światłowód będzie podłączony do skrzyżowania    w 
Popowie Wójt widziałby ,aby dochodził on do Smolarzy wówczas więcej miejscowości 
mogło by się do niego przyłączyć. Będzie prowadził w tej sprawie rozmowy. Wójt Gminy 
uczestniczył w nadaniu sztandaru  dla służby więziennej w Kulach . Poświęcenie sztandaru 
odbyło się w Sali Papierskiej na Jasnej Górze . Uczestniczył  również w wieczorze papieskim 
w Wąsoszu Górnym Pod hasłem „Jan Paweł II Papież Wolności”.
Z okazji dnia nauczyciela odbyło się  spotkanie w Urzędzie Gminy , gdzie nauczyciele 
otrzymali nagrody z tej okazji. Był również na otwarciu obwodnicy w Krzepicach. Wójt 
Gminy informuje radnych ,że z dniem 25 września 2009 roku  na emeryturę  odeszła pani 
Zofia Deska , a jej miejsce zajęła pani Zbień Elżbieta . Jeżeli chodzi o zadania inwestycyjne 
to na ukończeniu jest budowa drogi w Rębielicach Królewskich .Jest to inwestycja powiatowa 
.Powiat otrzymał 500 tys. zł. na remont dróg  z czego 200 tys. zł  przeznaczono na remont 
drogi w Lipiu i 300 tys. zł na remont drogi w Rębielicach Królewskich , ponieważ koszt tej 
drogi wyniósł 324 tys. zł , gmina dopłaci  do niej 24 tys. zł. W dalszym ciągu trwa budowa 
chodników w Rębielicach Królewskich , jeżeli pogoda dopisze ten temat również zostanie 
zakończony. Jest już zrobiona , ale jeszcze nie odebrana droga na ul. Wesołej w Zawadach , 
powstały tam pewne usterki do usunięcia , i po ich usunięciu  droga ta zostanie zapłacona. Na 
budowę drogi na ul. Kalwaryjskiej  został rozpisany przetarg , ale został odrzucony i będzie 
rozpisany kolejny pod koniec grudnia. Została wybudowana również droga na ul. Lipowej w 
Kamieńszczyźnie. Droga ta mieszkańcom Kamieńszczyzny  była bardzo potrzebna ,gdyż 
przez wiele lat nie mogli swobodnie dostać się  do swoich posesji, korzystali z drogi polnej 
wzdłuż lasu. W miesiącu październiku podpisano  dwie umowy   na Centrum Kultury w 
Popowie , gdzie przetarg został  rozpisany i oferent wyłoniony oraz na przebudowę parkingu 
ogólnodostępnego w Popowie. Termin zakończenia  budowy koniec  kwietnia 2010 roku .
Jest już projekt i  zezwolenie na budowę  ronda w Popowie.  Złożony jest  wniosek do 
Wojewody na „ Schetynówkę „ czekamy na pozyskanie środków ,nie czekając na  decyzje 
będziemy składać  wniosek do RPO  na budowę odcinka  w Popowie tj. ul Długosza wraz z 
chodnikiem i odwodnieniem. Wójt brał udział również w   posiedzeniu Laydera Plus,  radny 
Matyszczak Robert jest członkiem zarządu  i na bieżąco jest  informowany o  przygotowaniu 
konkursów  na pewne inwestycje. . W planie jest również zagospodarowanie terenu wokół 
gminy , zagospodarowanie terenu w Wąsoszu Górnym  wokół Kalwarii, budowa studni 
głębinowej w Rębielicach Królewskich  w chwili obecnej robiony jest odwiert  za Domem 
Nauczyciela  głębokość 50 m wydajność 30 m.3 na godz. Zanim studnia ta zacznie działać 
musi być wykonana próba  jej wydajności  i od tej wydajności zależeć będzie podłączenie 
studni do sieci wodociągowej . Zabezpieczała by ona zaopatrzenie w wodę  mieszkańców 
Rębielic Królewskich, Zborów 

3



W okresie tym podjęto 7 uchwał. Wszystkie zostały zrealizowane. Wydano 6 zarządzeń  w 
sprawie  budżetu wykonawczego  i w sprawie środków transportowych.

Ad. 6

Przewodniczący rady Gminy Józef Macherzyński przedstawia informacje   o oświadczeniach 
majątkowych radnych i Wójta Gminy . Wszystkie oświadczenia zostały złożone w terminie.
/Informacja w załączeniu/

Ad.7

Informacje z działalności klubu Sportowego Kingway Popów składa Wiceprezes  Klubu  Pan 
Andrzej Zatoń. 
Wiceprezes Prezes Klubu Sportowego powiedział ,że  Klub ten miał skupiać młodzież  naszej 
gminy  , było to korzystne dla tej młodzieży, gdyż miała ona możliwość sportowego 
rozwijania się  oraz spędzenia wolnego czasu na boisku. . Tak to trwało 10 lat . Teraz zmienił 
się  system zarządzania ,klub zaczął opierać się na   graczach z zewnątrz., to jest sytuacja 
niezbyt korzystna , psuje się atmosfera w klubie .Gracz z zewnątrz otrzymuje większe 
wynagrodzenie i to skłóca  ze sobą zawodników i źle wpływa na ich kondycję. Przecież przy 
zakładaniu klubu sportowego  przyświecały zupełnie inne cele , chcieliśmy aby on skupiał 
młodzież  z terenu naszej gminy. Sport najlepiej wpływa na kondycje młodzieży , ale i na 
zabicie czasu po lekcjach , a tym samym odcięcie ich od patologii Podjęto decyzje  o zmianie 
zarządzania klubu. chcielibyśmy , aby Klub  Sportowy działał na bazie  własnych 
wychowanków  i  aby stworzyć klub ,który by się sam finansował . 
Otrzymujemy z gminy dotacje w wysok. 40 tys. zł na utrzymanie klubu sportowego  , są to 
dość znaczne środki , ale  klub ma pomysł  co zrobić , aby tych środków było więcej. Dlatego 
też szukamy miejsca na  budowę toru  motocyklowego ,  chcielibyśmy ,aby to nie był teren 
wokół skupiska ludzi , trochę dalej  od zabudowań . Kinway  kupi taki teren ,będzie to z 
korzyścią dla firmy jak  i gminy , bo takiego miejsca w całym powiecie kłobuckim nie ma. 
Budowa toru to nie tylko możliwość pozyskania dodatkowych środków , ale także promocja 
gminy , przyjazd  dużej ilości ludzi z zewnątrz, większe obroty handlowe, oraz dodatkowe 
miejsca pracy.
Wiceprezes myśli o stworzeniu jeszcze jednej drużyny. W tej chwili są cztery grupy. Ta 
sytuacja z własnymi wychowankami  jest o tyle dobra ,że atmosfera pośród zawodników  jest 
po prostu dobra, nie ma kłótni w drużynie. Wiceprezes KS Andrzej Zatoń porusza jeszcze 
jedną sprawę również ważną , Poporzedni Klub Sportowy  miał umowę dzierżawy tego terenu 
na okres 10 lat, jest propozycja , aby przedłużyć tą umowę dzierżawy z 3 lat na 10 lat. Aby 
Kingway mogła zagospodarować ten teren, wydzielić teren pod tor , zrobić przystajń , 
Przewodniczący Rady Gminy  Józef Macherzyński  rozszerza  wypowiedź Pana Zatonia 
Andrzeja i mówi, że każdy kibic chciałby , aby  drużyna zawsze wygrywała to jest przyjemne 
My jednak musimy patrzeć na Klub z innej strony , gdyż spełnia on w gminie również rolę 
wychowawczą, zapobiega patologii młodzieży i chcielibyśmy aby Klub ten zrzeszał młodzież 
szczególnie z naszej gminy. Myśli również ,że rada gminy znajdzie  taki teren , który będzie 
nadawał się pod budowę toru. Taki teren już był , ale spotkał się ze  sprzeciwem 
mieszkańców .
Następnie Przewodniczący Józef Macherzyński wita na obradach Sesji rady gminy 
mieszkańców byłego Popowa Parceli, obecnie Popowa  z ul. Wieluńskiej którzy przybyli na 
dzisiejszą sesję.

4



Ad.8 
Informacje na temat przebiegu prac  związanych z procedurą  uchwalania planu 
zagospodarowania przestrzennego  . Głos zabiera  pan Marcin Zomerfeld,  i mówi, że po 
drugim wyłożeniu planu zagospodarowania przestrzennego , było to w kwietniu 2009 roku , 
mieszkańcy  mieli czas do 5 maja 2009 roku  na złożenie wniosków do Urzędu Gminy 
dotyczących niezgodności .
Do tego dnia nie wpłynęły żadne  wnioski. Pani Projektant jest na ostatnim etapie 
przekształcenia działek  rolnych na budowlane  z Nadleśnictwem i na najbliższej Sesji można 
ten  plan przyjąć.
Do końca lipca 2009 roku  był termin  do składania wniosków do studium uwarunkowań. W 
związku z zastrzeżeniami mieszkańców Popowa Parceli  trzeba będzie wprowadzić w nim 
sporo zmian. Brak planu zagospodarowania przestrzennego  utrudnia inwestorom  i gminie 
działania. Są prowadzone  prace z radcą prawnym, aby można było przyjąć plan w tych 
miejscowościach , które nie wymagają uzgodnień., nad pozostałą częścią planu będą nadal 
trwały   prace.
Pan Marcin  Zomerfeld, mówi , że zgodnie z przepisami podania , które wpłynęły po terminie 
nie mogą być potraktowane jako wnioski do planu.. „Wnioski „ te będą  jednak przez 
projektanta uwzględnione , co spowoduje wznowienie procedury wyłączonej części planu 
zagospodarowania przestrzennego. Na obrady Sesji przybyli mieszkańcy byłej miejscowości 
Popów Parcela , /obecnie Popów ul. Wieluńska / ,którzy  nie zgadzają się , aby przez  teren 
ich działek przebiegała droga. Droga ta dzieli pola uprawne na dwie części  Zarzucają 
projektantowi, że nie  przeprowadziła właściwie konsultacji tego planu z mieszkańcami oraz 
urzędowi gminy ,że nie zostali właściwie poinformowali o wyłożeniu  studium 
zagospodarowania przestrzennego  w Urzędzie Gminy.
W dyskusji głos zabrali :Andrzej Parada , posiadający działkę w Popowie mówi, że nie było 
dostatecznej informacji , nie było okólników,  a jeżeli były rozsyłane to opozycja pana Wójta 
nie posyła ich dalej. , 
Pan Maroszek-cieszy nas ,że rada przyjmie te postulaty  i że będzie ten temat załatwiony , ale 
prosi aby wszystkie sprawy gminy były  podawane do informacji mieszkańców gminy.
Pan Lis  zarzuca ,że on do tej pory nie był powiadomiony żadnym pismem , czy to jest takie 
trudne ?  pyta .Wracając do planu, plan powinien służyć mieszkańcom , od lat sytuacja  nie 
poprawia się  o przesuwanie ruchu rowerowego , pieszego , czy było by wielkim  nakładem 
zrobienie pobocza . Ścieżka rowerowa  dla pieszych  była by bardzo dobrym rozwiązaniem. 
Pan Lis również nie wyraża się pozytywnie o nazwie ulicy „Wieluńska „ pyta kto podjął taką 
decyzję wcześniej mówiono ,że będzie to ul. Pracela. Jeszcze raz podkreśla ,że informacja 
jest tutaj bardzo ważna.
Do tych wypowiedzi ustosunkował się pracownik Urzędu gminy Pan Marcin Zomerfeld, 
który wyjaśnia, że  gmina zamieściła ogłoszenie o wyłożeniu planu zagospodarowania 
przestrzennego  w gazecie lokalnej  Dzienniku  Zachodnim , była informacja na tablicy 
ogłoszeń   w Urzędzie Gminy , była informacja w BIP na stronie internetowej. Ustawa nie 
nakłada obowiązku osobistego informowania obywateli. Rada Gminy przychyla się  do 
państwa wniosków i to jest tutaj najważniejsze.
Radny Bęben Kazimierz  - jeżeli  mieszkańcy nie chcą tej drogi to, nie będziemy 
uszczęśliwiać kogoś na siłę , po to jesteśmy radnymi , aby pomóc mieszkańcom., ale z innymi 
zarzutami jeżeli chodzi o brak informacji to się nie zgadzam.
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Jeżeli chodzi o ścieżkę rowerową mówi dalej pracownik urzędu gminy  to jest  to droga 
wojewódzka  i dla gminy  jest to trudne , pomimo to podjęliśmy starania  i gmina chce 
przeprowadzić taką inwestycję.
Pan Andrzej Parada  w dalszym ciągu  zarzuca ,że nie było dostatecznej informacji  na ten 
temat, temat ten  „wypłynął „,gdy sąsiadka chciała sprzedać działkę . Ogłoszenia powinny 
wisieć  w widocznym miejscu, a nie w urzędzie gminy  za szybką, powinny być umieszczone 
na sklepach tam gdzie mieszkańcy najczęściej uczęszczają 
Na zebraniu 9 lutego 2009 roku  były tylko dwie osoby z Popowa Parceli. Radny Kowalik Jan 
również odpiera zarzuty  mówi ,ze drugie wyłożenie planu było  w kwietniu  i były  również 
dwie osoby Podczas wyłożenia planu odbywają się konsultacje , po to daje się mieszkańcom 
gminy czas  na zapoznanie się z planami i  zgłaszanie uwag. innych sposobów na wsi nie ma., 
Do tych wypowiedzi ustosunkował się Wójt Gminy, który mówi, że temat ten jest bardzo 
istotny  dla terenu gminy , chociaż do końca te plany się nie sprawdzają , ponieważ są ciągłe 
zmiany .
Do póki te plany nie zostaną uchwalone  to gmina wydaje decyzje . Analizowana była każda 
wieś  , ta droga  tam była planowana , ale tam też powstała zabudowa pana Ptaka i gmina 
wyraziła na to zgodę. Dopóki ten dokument nie zostanie uchwalony to go po prostu nie ma.. a 
wnioski , które wpłynęły po terminie nie mogą być proceduralnie rozpatrzone.
Aby ten plan zagospodarowania przestrzennego  mógł wejść w życie musi być podjęta 
uchwała o wyłączeniu spornych terenów. Uchwała  w sprawie zmian  studium uwarunkować , 
uchwała  w sprawie przyjęcia pozostałych części planu . Było spotkanie w sprawie ulic na 
którym był również i pan Parada , i jak pan wie  w wyniku głosowania   ul. Wieluńska 
uzyskała najwięcej głosów. Żeby zapewnić bezpieczeństwo na terenie gminy  wystąpiliśmy o 
budowę ronda , na razie tego ronda nie ma, jest to inwestycja Zarządu Dróg  i Marszałka 
Województwa. Dokumentacja  projektowa jest , czekamy  tylko na decyzję , aby ta inwestycja 
została włączona  do planu Urzędu Marszałkowskiego.
Jest dokumentacja ciągu pieszo-rowerowego  od ronda do miejscowości Dębie. Te argumenty 
dobitnie świadczą  o tym ,że  na sercu nam leży bezpieczeństwo mieszkańców wsi.
Jeżeli Wójt nie przejął by tych zadań to  Urząd Marszałkowski  nie byłby w stanie  w 
możliwie szybkim terminie tego zrobić. 
Pan Lis zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy . „ pan był przeciwny tej drodze , radni 
również , to kto tutaj  naniósł tą drogę.
Wójt wyjaśnia ,że  Plan zagospodarowania przestrzennego wygasł w 2003 roku. Zanim 
przystąpiono do opracowania nowego planu  przyjęto uchwałę o Studium Rozwoju  i w tym 
studium architekt tą drogę naniósł a pani architekt która  teraz opracowuje plan 
zagospodarowania przestrzennego  musi się opierać  na Studium  i dlatego tak  się stało.
Pan Maroszek  proponuje, aby przed przystąpieniem do budowy ronda w Popowie sprawdzić 
najpierw czy wymieszczą się na nim TIRY,  aby nie było tak ,że potem trzeba je poprawiać , 
bo wiadomo, że przez teren gminy Popów przejeżdża bardzo dużo tych samochodów.
Radny Bęben Kazimierz – wyjaśnia, że nie można tutaj nic ustalać bo to jest droga 
wojewódzka.
Pan Lis wraca jeszcze do  sposobu informowania mieszkańców wsi . Okólnik jest bardzo 
dobrą informacją tylko na odwrocie powinien zawierać  listę porządkową ,którą   należałoby 
podpisać  i wówczas było by wiadomo, kto był powiadomiony. Zarzuty stawiane radnym 
przez mieszkańców  wsi Popów Parcela odpiera radna Starzyńska Mariola.
Radna Starzyńska Mariola jest listonoszem , ma teren Popowa   i  roznosi osobiście  jak 
twierdzi mnóstwo okólników .Tylko, że to od samych mieszkańców zależy , aby one 
podawane były dalej. Sąsiedzi się gniewają i nie podawają ich dalej.
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Wypowiedź radnej Starzyńskiej popiera sołtys  z Zawad i Popowa . Są tablice ogłoszeniowe 
umieszczone koło sołtysa i słupy ogłoszeniowe i to na nich należy umieszczać informacje a 
nie na witrynach sklepów

Przerwa godz.11,20 do godz.12.00

.Ad. 9 

Opinię RIO o sprawozdaniu  z wykonania budżetu za I półrocze 2009 roku przedstawia
Skarbnik Gminy . Opinia jest pozytywna.

Ad. 10 i 11

W punkcie Dyskusja i wolne wnioski i zapytania głos zabrali:
Radny Bęben Kazimierz zwrócił uwagę na doręczanie materiałów na sesję . Materiały zostały 
zbyt późno doręczone  i nie wszyscy radni mogli w porę się z nimi zapoznać, prosi aby więcej 
takich opóźnień nie było. Przewodniczący Rady Gminy  Józef Macherzyński porusza jeszcze 
raz sprawę  budowy toru  motocyklowego. Wspólnota została przekazana.
Radny Kasprzak Jerzy pyta o słup ogłoszeniowy do Rębielic Królewskich oraz zgłasza 
propozycje zakupu agregatu prądotwórczego  z przyznanego funduszu  porusza również 
sprawę odwodnienia  na drodze w Rębielicach Królewskich oraz jak wygląda sprawa kopania 
studni głębinowej no i ta nieszczęsna sprawa wiatraków.
Sołtys z Wąsosza Górnego zgłasza uzupełnienie oświetlenia ulicznego o 2 lampy w Wąsoszu 
Górnym
Sołtys z Nowej wsi  zgłasza brak znaku  przy zakręcie w Nowej Wsi .
Radna Starzyńska Mariola pyta ,czy gmina przystąpi do programu  wymiany pieców i 
ogrzewania  kolektorami słonecznymi.
Do w/w problemów ustosunkował się Wójt Gminy , który wyjaśnia , materiały sesyjne będą 
doręczane  7 dni przed sesją zgodnie ze Statutem. Opóźnienie nastąpiło z uwagi na zmianę 
terminu posiedzeń komisji. . W pierwszej wersji miała być wspólna komisja  a potem Z-ca 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  Kowalik Jan wyznaczył termin dla komisji 
Rewizyjnej i to skróciło czas na doręczenie materiałów.
Jeżeli chodzi o słupy ogłoszeniowe zostaną zakupione dla Rębielic Królewskich i tych miejsc 
gdzie wskażą sołtysi.
Studnia w Rębielicach Królewskich będzie  wykopana jeszcze w tym roku.  Jeżeli chodzi o 
agregaty prądotwórcze , to będą zakupione , obowiązkiem gminy jest dostarczenie wody 
odbiorcy  i Wójt nie zamierza obciążać tym sołectw. Oświetlenie uliczne  ten temat jest 
trudny , Firma która wykonywała zmianę oświetlenia  ma jeszcze podpisaną umowę do końca 
roku na  usuwanie usterek . Nowa Firma  z którą została podpisana umowa nie sprawdza się , 
ale wszelkie  braki w oświetleniu  należy zgłaszać do UG   podając nr słupa , bo to jest ważne. 
Sprawa budowy wiatraków w Rębielicach Królewskich  nie jest zakończona  , jest uchwała do 
uchwalenia studium , mieszkańcy tego nie chcieli , wszędzie w innych gminach ten temat jest 
prowadzony  . Wójt jest „za” a mieszkańcy nie. Znak w Nowej Wsi będzie ustawiony jeżeli 
się utrzyma.
Wymiana pieców – Wójt nie widzi możliwości finansowych , aby do tego tematu przystąpić 
na dzień dzisiejszy, są bowiem ważniejsze inwestycje do zrobienia .
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Radny Bęben Kazimierz porusza sprawę wysypiska śmieci  - tak dalej być nie może  mówi 
radny ,  co z tym zrobić ,żeby to uruchomić potrzeba co najmniej 3 mln zł. Tam już się nie da 
przejechać  samochodem , papiery fruwają po całych polach , z tego będą zarazki i powstanie 
jaks choroba.
Radny Kocot Jerzy stawia wniosek , aby upoważnić inkasenta , aby spisywał ,kto ma 
zakupione kosze na śmieci. Sekretarz Gminy Teresa Buchlińska wyjaśnia, że  tylko 23 % 
mieszkańców posiada kosze. Radny Deska Jakub informuje, że pan Maj  w Zawadach na ul. 
Kolejowej  rozdrabnia gruz a tam na tym wysypisku właśnie wywożony jest najczęściej gruz.
Radny Drabik Henryk zgłasza ,że koło pana   Moczka w Popowie jest zniszczone pobocze i 
trzeba nawieź trochę gruzu.

Pracownik urzędu gminy  Wojciech Konieczny iformuje radnych i sołtysów wsi ,że od 2 
listopada 2009 roku w urzędzie gminy będzie wyłożony  projekt uproszczonych planów 
zagospodarowania lasów. Informacja ta dotyczy przede wszystkim lasów chłopskich i 
powinno to zainteresować  szczególnie rolników , bo na podstawie planów będą naliczane 
podatki. Zastrzeżenia i wnioski  można składać w Starostwie Powiatowym w Kłobucku  po 1 
grudnia 2009 roku
Pracownik urzędu Gminy Paweł Łacny  zabiera głos w kwestii wysypiska śmieci.  Mamy 
przyznane  dofinansowanie  do utylizacji wysypiska   do 2011 roku. Cały  przyszły  rok 
będzie więc przeznaczony na prace związane z utylizacją wysypiska 
Radny Wojtyra Włodzimierz  pyta dlaczego  na wycinkę drzew w lesie trzeba zezwolenia  od 
Nadleśnictwa w Kłobucku.
Sołtys Wąsosza Górnego pani Barbara Błachowicz pyta  kto udziela pozwolenia na wycinkę 
lasu, który powstał jako samosiewki  na gruntach ornych.
Odpowiedzi udzielił pan Konieczny Wojciech, jeżeli chodzi o pierwsze pytanie to taka jest 
procedura  a na drugie  zezwolenie na wycinkę lasu , który powstał z „”samosiewki”  wydaje 
Urząd Gminy.

Ad.12

Przewodnicząca Komisji  uchwał i Wniosków  Teresa Garbiec  czyta projekty uchwał. W 
głosowaniu bierze udział 13 radnych  / Nieobecni Radni Zagrodnik Robert i Kowalik Jan/

Uchwała Nr  169 /XXX/ 2009  w sprawie: przyjęcia projektów  herbu , flagi, baneru i pieczęci 
Gminy Popów 
Radny Kocot Jerzy pyta  , co to jest  za pieczęć” radziecka”
Sekretarz gminy odpowiada, że  jest to pieczęć rady gminy. 
Wszyscy radni jednogłośnie głosują za przyjęciem uchwały.

Uchwała nr 170 /XXX/ 2009  w sprawie: opłaty miejscowej
W głosowaniu bierze udział 13 radnych.
Radni głosują jednogłośnie za przyjęciem  uchwały

Uchwała Nr 171 /XXX/ 2009 w sprawie: pomocy  finansowej  dla Powiatu kłobuckiego 
W głosowaniu bierze udział 13 radnych.
Wszyscy radni głosują za przyjęciem uchwały

Uchwała Nr 172 /XXX/ 2009 w sprawie:  przekazania środków  z budżetu gminy  do 
wojewódzkiego  Funduszu  Wsparcia Policji  w Katowicach.
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W głosowaniu bierze udział 13 radnych.
 „za” – 11 radnych 
„przeciw”  - 0
„wstrzymało się” – 1 radny

Uchwała Nr 173/XXX/2009 w sprawie zmian w budżecie gminy
W głosowaniu bierze udział 13 radnych.
Radni jednogłośnie głosują za przyjęciem uchwały.

Uchwała nr 174/XXX/2009 w sprawie:  zmian  w planie przychodów i wydatków Gminnego 
Funduszu  Ochrony Środowiska i gospodarki Wodnej  na 2009 rok.
W głosowaniu bierze udział 13 radnych 
Radni jednogłośnie głosują za przyjęciem uchwały.

Uchwała Nr 175/XXX/2009 w sprawie zbycia nieruchomości  gruntowej.

W głosowaniu bierze udział 13 radnych
Radni jednogłośnie głosują za  przyjęciem uchwały. 

Ad. 13

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady gminy Józef Macherzyński  dziękuje 
wszystkim za udział w Sesji , a następnie dokonuje  zamknięcia Sesji  wypowiadając słowa: 
„Zamykam obrady  XXX  Sesji Rady Gminy Popów”. 
Obrady trwały od godz. 9, 00 do godz. 13,10.

Protokołowała                                                                                Przewodniczący Rady Gminy
Halina Płuska                                                                                      Józef Macherzyński
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